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1. Γράφω όπως στο παράδειγμα: 

ε γ ώ  κ ο υ μ π ώ νω     ε γ ώ  ν τ ύ ν _  ε γ ώ   χ τ ε ν ί ζ _  

ε σ ύ  κ ο υ μ π ώ ν _ _ ς     ε σ ύ  _ _ _ _ _ _ _  ε σ ύ  _ _ _ _ _ _ _ _ _  

α υ τ ό ς  κ ο υ μ π ώ ν _ _     α υ τ ό ς  _ _ _ _ _ _  α υ τ ό ς  _ _ _ _ _ _ _ _  

 

 

 

  

ε γ ώ  κ ο υ μ π ώ ν ο μαι  ε γ ώ  ν τ ύ ν ο μ α ι  ε γ ώ  χ τ ε ν ί ζ ο μ _ _  

ε σ ύ  κ ο υ μ π ώ ν ε σ _ _  … … … … … … … … … … … … …  … … … … … … … … … … … … … … … … . .  

α υ τ ό ς κ ο υ μ π ώ ν ε τ _ _  … … … … … … … … … … … … …  … … … … … … … … … … … … … … … … … .  

Α υ τ ο ί  

κ ο υ μ π ώ ν ο ν τ _ _  

Α υ τ έ ς  

ν τ ύ ν ο ν τ _ _  

Α υ τ ά   

ν τ ύ ν ο ν τ _ _  

 

 

 

 

 

Δίψηφα φωνήεντα είναι τα : ει, οι , αι, ου  

Λέγονται έτσι γιατί έχουν δύο γράμματα 

αλλά ακούγονται σαν ένα. 

Ο τόνος πηγαίνει στο δεύτερο γράμμα. 

Σκέψου : 
Όταν εγώ κάνω κάτι θέλει –ω. 
Όταν εσύ κάνεις κάτι θέλει –
ει. 
Όταν αυτός-αυτή-αυτό κάνει 
κάτι πάλι θέλει –ει. 
 

Σκέψου: 
Όταν εγώ παθαίνω κάτι βάζω –αι.Όταν εσύ παθαίνεις 
κάτι βάζω –αι.Όταν αυτός-αυτή-αυτό παθαίνει κάτι 
βάζω-αι. Όταν αυτοί-αυτές-αυτά παθαίνουν βάζω –αι. 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2. Συμπληρώνω τα δίψηφα  σύμφωνα (μπ,  ντ,  τζ,  τσ,  γκ,  γγ) που λείπουν. 

 
♫ Η κα ___ άνα  χτύπησε δυνατά.  

♫ Απόψε βγήκε το φε ____ άρι.  Πόσο πολύ φέ____ει! 

♫ Ο Καρα ____ ιόζης έχει κα ____ ούρα και κρατάει μια μα____ούρα. 

♫ Έσπασε το ____ άμι της τάξης μας και  το ράφι της  ____ουλάπας. 

♫ Ο Χαράλα ____ ος άναψε το ___ άκι και όλοι κάθισαν  κο___ά  του 

♫ Ο σκαν____όχοιρος   έχει   α___άθια.   

 

3. Γράφω τι δείχνουν οι παρακάτω εικόνες:  
 

 

    

                                  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Δίψηφα σύμφωνα είναι τα :  

μπ, ντ, τζ, τα, γκ, γγ  

Λέγονται έτσι γιατί έχουν δύο γράμματα 

αλλά ακούγονται σαν ένα. 
 

 

 

Μικρή βοήθεια: φεγγάρι, αυγό,αυτοκίνητο, ταύρος,χορεύτρια, πεύκο,τζάκι, μυρμήγκι, 


